
Zápis z řádné členská schůze
KARATE KLUBU KLADNO

Se sídlem Kladenská 683, 273 43 Buštěhrad

Datum jednání:  19.4.2018 
Místo jednání: 6.ZŠ Doberská

Přítomni: Luboš Kluiber, Jan Procházka, Lukáš Jiráček, Michaela Dandová, Martina 
Růžičková, Tomáš Kluiber, Irena Kolouchová

Program:
1) Zahájení
2) Volba orgánu Valné hromady
3) Zhodnocení činnosti
4) Zpráva o hospodaření klubu
5) Usnesení
6) Závěr

K add 1)

Zahájení provedl předseda klubu Karate Klubu Kladno pan Luboš Kluiber, přivítal přítomné 
členy klubu na řádné valné hromadě KARATE KLUBU KLADNO.
 
K add 2)

Pan Luboš Kluiber navrhl, aby předsedajícím a zároveň navrhovatelem dnešní valné hromady 
klubu byl pan Tomáš Kluiber, dále pak zapisovatelem Luboš Kluiber.

Hlasování    PRO:      7                 PROTI:        0             ZDRŽELO SE:       0

K add 3)

Předseda klubu zhodnotil práci jednotlivých členů klubu, kteří se podílejí na fungování celku. 
Poděkoval za jejich úsilí a pomoc s vedením nejenom tréninkových jednotek. Vyhodnocení 
rozvoje jednotlivých skupin. Zhodnotil pořadatelskou činnost semináře s japonským mistre, 
který vedl T. Ogawa. Přednesl výčet účasti klubových zástupců na národních i mezinárodních 
seminářích. Byly vyhodnoceny všechny klubové aktivity a to nejenom samotný trénink, ale i 
pořádání soustředění pro členy klubu, účast na seminářích nejenom pořádaných Karate 
klubem Kladno.
Byly uspořádány různé soutěže ať už v rámci tréninkových jednotek, nebo víkendové akce a 
připomenutí pořádání každoroční Mikulášské a Vánočního turnaje KKK. 

K add 4)

Předseda klubu přednesl příjmy a jednotlivé výdaje klubu včetně přijatých sponzorských darů.
Seznámil členy s výsledkem hospodaření klubu. Obrat klubu byl v roce 2017 ve výší 
319.819,- Kč, z čehož zisk činil 2.587,- Kč. Z celkové částky činily dary výši 95.000,- Kč. 



Uvedl, že příjmy Karate klubu Kladno získané z členských příspěvků a sponzorských darů 
byly téměř plně využity na pronájem tělocvičny a na zakoupení darů pro vítěze v jednotlivých
soutěží, zakoupení pomůcek a zajištění lektorů a pořádání semináře.
 
K add 5)

Po krátké přestávce bylo členy návrhové komise předneseno Usnesení, které bylo přijato bez 
připomínek všemi členy výroční členské schůze.

K add 6)

Předseda klubu poděkoval všem členům za účast a ukončil schůzi.

Zapsal: Luboš Kluiber


